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IBAB:s verksamhet 

I bolagsordningen för Industribyggnader i Borås AB framgår under § 3 att bolagets syfte är att 

”… tillhandahålla lämpliga industrilokaler för näringslivets behov samt utbildningslokaler.” 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande enkla frågor till Ulf Olsson, ordförande 

i Borås Stadshus AB: 

1. Hur stor andel av Industribyggnader i Borås AB:s intäkter kommer från förhyrningar 

till näringslivet? 

 

2. Till vad uppgår Industribyggnader i Borås AB:s intäkter till följd av förhyrningar av 

verksamhetslokaler till kommunala verksamheter genom 

Lokalförsörjningsförvaltningen? 

 

3. Anser du att Industribyggnader i Borås AB:s verksamhet bedrivs i enlighet med det, i 

bolagsordningen, fastställda syftet för bolaget? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


